
הצעה לסדר: מינוי ועדת כספים

שתתקיים ביום רביעי  - 2019הראשונה לשנת  -לקראת ישיבת המליאה הקרובה של מועצת העיר 
 , הנני מבקש להעלות הצעה לסדר19:00בשעה  2.1.19הקרוב, 

 למינוי ועדת כספים.

 : הרקע
בעירנו גם התקיים סיבוב שני לבחירת התקיימו בחירות מוניציפליות כאשר  2018כידוע במהלך שנת 

 ראש העירייה, עד כה טרם מונתה ועדת כספים.

כתוצאה מכך:

לא נדונו בוועדת הכספים עד עתה , ולפיכך טרם אושרו עד  2017הדו"חות הכספיים של שנת       (1
 עצם היום הזה.

 .2019טרם התקיימו דיונים כלשהם בועדת הכספים ככל הנוגע לתקציב       (2
אין מחלוקת כי קיימת חשיבות גדולה לכינונה של ועדת כספים מתפקדת במועצת העיר ואישור 

 מוקדם ככל האפשר. 2019תקציב 
לפקודת העיריות קובעת כי חייבת להיות ועדת כספים למועצה, אי קיום ועדת  149הוראת סעיף 

מציג לחברי המועצה את התמונה ומערכותיה ומונע הכנת תקציב, אינו   כספים פוגע בתפקוד העירייה
 המלאה של ביצוע התקציב ומקשה על ניהול ותפעול יעיל.

 אשר על כן להלן הצעת ההחלטה:
 הצעת החלטה

תמונה ועדת כספים בת שבעה חברים לפי הרכב סיעות המועצה.
בראש הועדה יעמוד מר אבי גרובר )ראש העירייה( יתר ששת חבריה יבואו משאר סיעות מועצת 

 ר :העי
ירוקים(, נציג 'זך' ו/או נציג 'רם' -ד"ר צחי שריב )חפ(, רוני בלקין )רק(, גיא קלנר )עם(, עידן למדן )מרצ

)לבחירתם ולהצגה בישיבה(, נציג סיעת 'אח' )לבחירתם ולהצגה בישיבה(.

 עידן למדן, עו"ד     
חבר מועצת העיר רמה"ש

ישיבת המועצה יימסרו השמות באופן שנוכל להצביע עליהם למען הסר ספק, אשמח אם עד  -נ.ב. 
 במעמד ישיבת המועצה.

 אשמח לסייע ככל שיידרש בשיח בין הסיעות שטרם נקבו במועמד מטעמן.




